

Rasonic 樂信牌

AROHUMI
白噪音加濕器
White Noise Humidifier

僅供家庭使用
For household use only

使用說明書
OPERATION MANUAL

在閱讀本產品說明書前，請仔細閱讀本說明書。並妥善保存本說明書，以備日後查閱。
Read the operation manual carefully before using and will keep it in a safe place for future reference.
本說明書中的圖示可能與實際產品不同的地方，請以參考。
Some figures in this manual may not match with the actual product, and for reference only.

產品簡介

白噪音在物理上是指人耳可聽範圍內頻率相對均勻的聲音。
白噪音就像海浪拍打岩石的聲音，或是雨滴落在地面上的嗒嗒聲。它不僅不會讓你感覺煩躁，而且有助於你放鬆身心。

產品規格

產品型號: AROHUMI 額定功率: 10瓦
額定電壓: DC 5伏特 輸入電流: 2安培
水箱容量: 約160毫升 噴霧量: 約15-20毫升/小時
定時: 30 / 60 / 120 分鐘 產品尺寸: 200 x 90 x 130 毫米

配件清單

白噪音加濕器x 1、使用說明書x 1、USB線x 1、水杯x 1

產品說明

1. 噴霧鍵
2. 夜燈鍵
3. 定時鍵
4. 火焰鍵
5. 藍牙/白噪音轉換鍵

1. 開/關鍵
2. 噴霧鍵
3. 夜燈鍵
4. 藍牙/白噪音轉換鍵
5. 定時鍵
6. 火焰鍵
7. BT
8. 藍牙/白噪音轉換鍵

產品說明

① 風聲	④ 雨聲
② 雷聲	⑤ 流水
③ 火鈴	⑥ 鳥鳴
⑦ 昆蟲	⑧ 安眠曲
⑨ 蝶音聲	

白噪音: 不同圖案對應不同聲音, 向上或下滑調整音量。

噴霧鍵: 不同圖案對應不同聲音, 向上或下滑調整音量。

夜燈鍵: 每按一次, 燈管亮度就會切換。高->低->無噴霧

定時鍵: 每按一次, 定時器就會切換一次, 對應的指示燈也會亮起。噴霧完成後, 產品會自動關閉。30分鐘->60分鐘->120分鐘->關閉

藍牙/白噪音轉換鍵: 每按一次, 燈管亮度就會切換。高->低->無噴霧

BT: 開/關鍵開啟產品, 底部的夜燈和噴霧口的火焰燈會亮起。關閉/關閉關閉產品。

噴霧鍵: 每按一次, 燈管亮度就會切換。高->低->無噴霧

藍牙/白噪音轉換鍵: 每按一次, 燈管亮度就會切換。高->低->無噴霧

定時鍵: 每按一次, 定時器就會切換一次, 對應的指示燈也會亮起。噴霧完成後, 產品會自動關閉。30分鐘->60分鐘->120分鐘->關閉

操作說明

- 將產品放在水平的桌面上, 取下蓋子, 用水杯在水箱內標示位置加水至“MAX. WATER LEVEL”(約160毫升), 注水時必須關閉電源, 注水後不可移動產品。
- 可在水箱中加入水溶性香薰精油, 切勿使用非水溶性精油, 以免造成堵塞。建議加入2-3滴, 濃度可能隨個人喜好調整。
- 蓋上水箱蓋子後使用附贈的USB線連接至直流電5伏特2安培的轉接器上並通電。
- 當產品水箱內的水位過低時, 產品會自動切斷電源並停止工作, 先關掉電源開關然後向水箱內加水。
- 將總音量鍵向上滑動至合適音量後, 向上滑動其他音軌, 可同時播放兩種或以上的音軌, 進行混合並獲得最佳的個人化效果。

安全注意事項 (仔細閱讀並嚴格遵守)

- 切勿用濕手觸摸, 插入或拔除USB線, 否則可能導致觸電。
- 切勿嘗試自行拆卸、修理或改裝產品, 否則會造成危險及維修保養無效。
- 切勿在USB線上放重物, 切勿夾住、改裝、拉伸或扭曲USB線。當USB線纏繞情況下時, 切勿使用產品。
- 經常檢查產品及USB線, 如發現損壞, 為避免發生危險, 應立即停止使用並聯絡信興電器服務中心有限公司檢查及維修。
- 切勿在通電及內部有水的情況下移動或翻轉產品, 否則會導致內部零件損壞。

溫馨提示

根據實際情況增加水量, 注意不能超過標注的最高水位線, 否則可能導致產品無法正常工作或無法實現最佳的噴霧和“火焰”效果。

從右側注水/倒水
切勿超過最高水位線

將產品插頭Type-C線連接至直流電5伏特2安培轉接器並接通電源
3.5毫米耳機輸出口

清潔及保養

- 水箱和噴霧口應每週清洗一次。清潔前須拔掉電源。
- 外殼清潔: 用乾淨柔軟的棉乾濕布擦拭表面。
- 清潔時切勿使用硬物擦拭, 以免損壞零件。
- 切勿使用化學清潔劑清潔。
- 經常換水, 保持水箱清潔乾淨。
- 使用後, 清空及清潔水箱, 用軟布擦乾。
- 切勿將產品暴露於陽光下、靠近熱源或高溫地方。

特別聲明

- 此說明書上所有內容經過核對, 如有任何印刷錯誤或內容上的誤解, 本公司將保留解釋權。
- 本產品若有技術改進, 會編進新版說明書中, 恕不另行通知; 產品外觀及規格以廠方生產資料為準。
- 此說明書的電子副本可透過電子郵件發送致客戶。如有需要, 請致電信興電器工程有限公司: 2861 2767。

售後服務

信興電器工程有限公司(“本公司”)授權信興電器服務中心有限公司(“服務中心”)提供1年保後服務並由發票/換購收據上的日期起計。服務中心保留所有更改保後服務的權利, 恕不另行通知, 有關保後條款詳情, 可參閱本公司網站。

Product Introduction

White noise physically refers to sounds with relatively uniform frequencies within the audible range of the human ear.

White noise is like the sound of waves crashing against rocks, or the patter of raindrops on the ground. Not only does it not sound irritating, it also helps relax your body and mind.

Product Specification

Product model: AROHUMI Rated power: 10W
Rated voltage: DC 5V Input current: 2A
Water tank capacity: 160ml Atomized amount: 15-20ml/h
Timer: 30/60/120mins Product size: 200 x 90 x 130 mm

Package Details

White Noise Humidifier x 1, Operation Manual x 1, USB Cable x 1, Cup x 1

Product Description

1. On/Off button
2. Atomizer button
3. Nightlight button
4. Timer button
5. Flame button
6. Bluetooth/White noise button

Power on: Press On/Off button to switch on the appliance. The bottom nightlight and the flame light at the atomizer nozzle will light up.
Power off: Press On/Off button to switch off the appliance.

Atomizer button: The amount of atomization will switch every time you press. High -> Low -> No atomization

Nightlight button: The brightness of nightlight will switch every time you press. Brightest -> Normal -> Off

Bluetooth/White noise button: White noise mode is default mode when power on. Press Bluetooth/White noise button to switch to the Bluetooth mode, connecting the Bluetooth device (C221). Press again to switch back to white noise mode. There will be a sound signal when Bluetooth is turned on, connected, disconnected and turned off.

Flame button: The brightness of flame will switch every time you press. Brightest -> Normal -> Off

Timer button: The timer will switch every time you press and corresponding indicator lights up. The appliance automatically shuts down after time counted down. 30 mins -> 60mins -> 120 mins -> Off

Product Description

① Wind	④ Rain
② Thunder	⑤ Steam
③ Fire	⑥ Bird
⑦ Insect	⑧ Sleeping song
⑨ Master Volume	

White noise: Different icons correspond to different sounds, slide up or down to adjust the volume.

Master Volume: Sliding up the master volume becomes louder, sliding down the master volume becomes smaller

Important Safeguards
(Read the operation manual carefully and strictly follow it.)

- Do not touch, insert or remove the USB cable with wet hands, it can cause electric shock.
- Do not attempt to disassemble, repair or modify the appliance by yourself, otherwise it will cause hazards and the warranty becomes invalid.
- Do not place heavy objects on the USB cable. Never clip, modify, stretch or twist the USB cable. Do not operate the appliance when the USB cable is tangled.
- Always check the condition of the appliance and the USB cable. To avoid hazards, if any damage is found, stop using the appliance immediately and contact Shun Hing Electric Service Centre Ltd. for checking and repairing.
- Do not move and turn over the appliance when connected to the power and with water inside, otherwise it will cause damage to the internal parts.

Operation Instruction

- Place the appliance on a horizontal table, remove the lid. Use the attached cup to fill water at the marked position of the water tank to “MAX. WATER LEVEL” (approximately 160 ml). The power must be turned off when filling water, and the appliance cannot be moved after filled.
- Water-soluble essential oils can be added to the tank. Do not use non-water-soluble essential oils to prevent clogging. It is recommended to add 2-3 drops, adjusting the concentration based on personal preference.
- Cover the lid and use the attached USB cable to connect to the DC 5V/2A adapter and power on.
- When the water level in the tank is too low, the appliance will automatically stop working, turn off the power before refilling the water.
- Sliding the master volume up to the appropriate volume, slide up other audio tracks to play two or mix more different audio tracks at the same time to get the best personalized effect.

Connect the appliance to a DC 5V/2A adapter through the Type-C connector and switch on the power.
3.5mm headphone output

Troubleshooting

If the appliance does not work properly, please perform the following checks:

Failure Situation	Possible Causes	Remedy
Power on, but no atomization.	1. The water level is too low. 2. The water level is too high, above the MAX WATER LEVEL. 3. Dirty water.	1. Add water to the proper amount. 2. Dry out water to the proper amount. 3. Replace clean water
Unusual noise	1. The water level is too low. 2. Resonance with the adjacent table	1. Add water to the proper amount. 2. Place on a firm and stable surface.

If the above solutions cannot fix the problem, stop using the appliance immediately and contact Shun Hing Electric Service Centre Ltd. to check and repair.

Reminder

Fill in the water according to the actual situation, reminder not to exceed the MAX. WATER LEVEL, otherwise it may cause the appliance not to work or not to achieve the best atomization effect and flame effect.

Pour water in and out from the right side
Do not exceed the max. water level.

Cleaning & Maintenance

- The water tank and atomizer nozzle should be cleaned every week. Unplug the power before cleaning.
- Housing cleaning: Use a clean soft wrung cloth to wipe the surface.
- Never use hard objects when cleaning to avoid damaging the parts.
- Do not use chemical detergent for cleaning.
- Always change the water and keep the water tank clean.
- After use, empty and clean the water tank, wipe it dry with a soft cloth.
- Do not expose the appliance to sunlight, place near heat source or high temperature place.

Special Avowal

- The content in the operation manual has been checked. Our company reserves the hermetic power to any printing errors or misunderstanding on the content.
- If there are technical improvements on the appliance, the operation manual will be updated in new version without prior notice. The product appearance and specification are subject to the manufacturer information.
- The e-copy of operation manual can be sent by email on request. For enquiry, please call Shun Hing Electric Works and Engineering Co., Ltd. at 2861 2767.

After Sales Service

Shun Hing Electric Works & Engineering Co., Ltd. (“The Company”) authorizes Shun Hing Electric Service Centre Ltd. (“SHESC”) to offer 1 year warranty service to the product commencing from the date of purchase invoice or redemption voucher. SHESC reserves the rights to change the warranty terms without prior notice. For details of warranty terms, you can refer to our website.

Rasonic 樂信牌

信興電器工程有限公司
SHUN HING ELECTRIC WORKS AND ENGINEERING CO., LTD.

辦公室: 香港九龍尖沙咀東部德輔道中7號字樓
電話: 2861 2767 圖文傳真: 2865 6706
網址: http://www.rasonic.hk 電郵: shew@shunhinggroup.com

Office: 9F, Peninsula Centre, 67 Mody Road, Tsimshatsui East, Kowloon, Hong Kong
Tel: 2861 2767 Fax: 2865 6706
Website: http://www.rasonic.hk E-mail: shew@shunhinggroup.com

保養及維修 Maintenance and Repair Service:
信興電器服務中心有限公司
SHUN HING ELECTRIC SERVICE CENTRE LTD.

香港新界葵涌葵興街2號信興中心1樓
電話: 2406 5666 圖文傳真: 2408 0316
香港九龍尖沙咀東部德輔道中7號字樓
電話: 2406 5666 圖文傳真: 2408 0316
網址: https://www.shunhing-service.com.hk

11F, Shun Hing Centre, 2 Shing Yu Street, Kwai Chung, N.T. HK
Tel: 2406 5666 Fax: 2408 0316
Website: https://www.shunhing-service.com.hk

客戶服務中心:
香港新界葵涌葵興街2號信興中心1樓
九龍尖沙咀東部德輔道中7號字樓
香港九龍尖沙咀東部德輔道中7號字樓
澳門路士大馬路131-139號信興工業大廈電腦樓

Customer Service Centre:
11F, Shun Hing Centre, 2 Shing Yu Street, Kwai Chung, N.T.
9/F, Block B, Peninsula Centre, 67 Mody Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon
22/F, Parkview Centre, 7 Lau Li Street, Tin Hau, Hong Kong
Avenida de Venâncio de Moraes, No. 183-199, 5 andar - 1, Edif. Industrial Nam Leng, Macau

有關政府之通知及澳門客戶服務中心資料, 請參閱信興服務中心網址: http://www.shunhing-service.com.hk
For the latest information of Hong Kong and Macau service centre, please visit: http://www.shunhing-service.com.hk

RAR-1124